
Protokół Nr 4/07 
 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 20 lutego 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 

Zakończenie posiedzenia godz. 1200 

 
 

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy i Zastępca . 
Z gości zaproszonych w posiedzeniu komisji uczestniczył Pan Konrad Cybulski  z-ca 
dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim .  
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 23 lutego 2007 r.  
4.Stan bezrobocia na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 3/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie  bez 
odczytywania . 
Z uwagi na obecność w posiedzeniu Pana Konrada Cybulskiego dyrektora Powiatowego 
Biura Pacy , za zgodą komisji przystąpiono do realizacji pkt 4.  
Ad.4 
Pan Konrad Cybulski zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie 
Szczecińskim przedstawił i dokładnie omówił informację dotyczącą stanu bezrobocia na 
terenie Gminy Stargard Szczeciński  w okresie styczeń-grudzień 2006 , udzielił w trakcie 
dyskusji odpowiedzi na pytania członków komisji m.in. radny Kochaniec  przekazał  swoje 
spostrzeŜeniu   , Ŝe zbyt mało rozpowszechniane są w terenie  informacje  dotyczące np. 
szkoleń, oferty pracy czy inne nowości  dotyczące rynku pracy . 
Informacja przygotowana przez Powiatowy Urząd Pracy  stanowi załącznik do protokołu .  
Opinia przyjęta przez komisję przedstawia się następująco :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyj ęła informacj ę nt. – Stanu bezrobocia n 
terenie Gminy Stargard Szczeciński w okresie styczeń-grudzień 2006 r. – przedstawioną  
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i omówioną przez Pana Konrada Cybulskiego Z-ca Dyrektora powiatowego Urzędu 
Pracy w Stargardzie Szczecińskim . 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała dwa projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji , komisja przeanalizowała je i wydała opinię , a mianowicie :  
- projekt uchwały Nr V/24/07 o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia w  
  Barzkowicach  
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe musi być zachowana cała procedura przy likwidacji  szkoły i 
dlatego najpierw musi być uchwała o zamiarze likwidacji , Ŝe odbyło się spotkanie z 
rodzicami dzieci uczęszczających do tej szkoły i ze strony rodziców nie było Ŝadnego 
sprzeciwu . Wójt zapewnił , Ŝe dzieci będą miały zagwarantowany dojazd  do szkoły w 
Pęzinie i prośba wójta do rodziców dotyczyła tego , aby dzieci uczęszczały  do szkoły w 
Pęzinie , a nie do szkoły sąsiedniej w Marianowie . 
W budynku będą odbywały się zajęcia tj. ma powstać oddział przedszkolny i potem jeszcze 
świetlica . 
Radny Grabski jako mieszkaniec Barzkowic znający ten problem , zaproponował aby 
zorganizować wyjazd dzieci wraz z rodzicami do szkoły w Pęzinie , przejść się po domach i 
porozmawiać z rodzicami , radny zapytał się o dalszy los  rodzin mieszkających w budynku 
szkoły i o ogrzewanie tych mieszkań .  
Zastępca Wójta  odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe jest takie zapewnienie dla rodziców i dzieci , iŜ 
będą mieli taką moŜliwość zapoznania  się z warunkami w szkole w Pęzinie . 
Wójt Gminy  wyjaśnił , Ŝe rodziny mieszkające w tym budynku będą mieszkały dalej ,a 
mieszkania w budynek będą  ogrzewane . 
Komisja  w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr V/25/07 w sprawie upowaŜnienia do reprezentowania Gminy Stargard 
Szczeciński na Walnym Zgromadzeniu Komunalnego Związku Celowego Gmin Pomorza 
Zachodniego „ Pomerania „ – komisja zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.4 
Radna Kornet – zapytała się o zmiany w  częstotliwości wywozu nieczystości , iŜ są wysyłane 
obecnie  aneksy  , na drugi  wywóz  w miesiącu , ale zdarzają  są przypadki kiedy jest jedna 
osoba lub nawet dwie i te osoby  nie mają , aŜ tylu śmieci  i czy w takim wypadku  moŜe być 
podpisana umowa na dwie osoby . 
Wójt Gminy –odnosząc się do sprawy częstotliwości wywozu nieczystości poinformował ,Ŝe 
jest przyjęty regulamin i według zaleceń sanepidu wywóz nieczystości musi być dwa razy w 
miesiącu  .  
W trakcie dyskusji  , na której zastanawiano się nad moŜliwością podpisania jednej   umów 
np. przez  dwie osoby , zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe firma REMONDIS daje taką moŜliwość i 
dodatkowo poinformował , Ŝe firma ta rozwaŜa moŜliwość otworzenia punktu przyjmującego 
opłaty  za wywóz nieczystości na terenie Stargardu .  
Radny Kochaniec – w swojej wypowiedzi poruszył trzy sprawy , a mianowicie :  
- dokonanie wyliczenia przez pracownika urzędu kosztów związanych z remontem świetlicy , 
- w sprawie przyznania środków na  zabytki , aby to było pismo wójta informujące  na co ,  
- załoŜenie dodatkowych punktów świetlnych . 
Przewodnicząca  zapoznała członków komisji z opinią Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego i BudŜetu w sprawie pisma z dnia 19 stycznia 2007 r. Pana Witolda Franczaka , 
zamieszkałego w Stargardzie Szczecińskim na ul. Na Grobli 36 ., dotyczącego rozpatrzenia 
moŜliwości rozbudowy wodociągu .  
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Wójt Gminy – do tej opinii dodatkowo powiedział ,Ŝe w przypadku zgłoszenia się większej 
liczby właścicieli nieruchomości posiadających pozwolenie na budowę, to do  sprawy 
rozbudowy wodociągu gmina powróci .  
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękował wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                   Przewodniczyła :   
Z. Stoczkowska                                                                            Przewodnicząca Komisji  
Inspektor                                                                                              ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania : 
2007.02.20                                                                                     2007.03. ………. 
 
 
 
 
 


